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            PROTOKÓŁ 4/2024 

 

z posiedzenia komisji gospodarczej w dniu 25 listopada 2024r. 

 

 W dniu 25 listopada 2024r. o godzinie 13:30 w Urzędzie Miasta w Złotoryi na pl. Orląt 

Lwowskich 1 w sali nr 11 odbyło się 4 posiedzenie Komisji Gospodarczej w kadencji na lata 2024-

2029. 

Komisja gospodarcza została utrwalona za pomocą obrazu i dźwięku, a nagranie stanowi integralną 

część protokołu. Nagranie z komisji jest dostępne w Urzędzie Miasta w Złotoryi. 

 

                PRZEBIEG KOMISJI 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i sprawdzenie obecności. 

W obradach komisji brało udział 13 radnych: Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Stanisław Dechnik, 

Agnieszka Djorić, Beata Manowiec, Iwona Miras, Stanisław Pazera, Mariusz Stalski, Rafał Tokarz, 

Lilia Wolańska, Agnieszka Zawiślak, Przemysław Markiewicz, Paweł Maciejewski 

Nieobecni: Waldemar Wilczyński 

 

2. Przyjęcie porządku obrad komisji 

Porządek został przyjęty jednomyślnie 13 głosami, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 28.10.2024r. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie 13 głosami, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

4. Wykluczenie komunikacyjne miasta i okolic. 

W powyższej sprawie Burmistrz Paweł Kulig opowiedział o staraniach związanych z przywróceniem 

komunikacji kolejowej, a także potrzebą doprowadzenia terenu przy PKP do potrzeb jakie pojawią 

się kiedy komunikacja zostanie przywrócona. 

 

5. Omówienie projektów uchwał: 

a) w sprawie ustalenia w mieście Złotoryja Strefy Płatnego Parkowania, ustalenia wysokości stawek 

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie Płatnego 

Parkowania, wprowadzenia zerowej stawki opłat dla niektórych użytkowników drogi, sposobu 

pobierania tych opłat i określenia wysokości opłaty dodatkowej 

Uchwałę zreferował Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Urbanistyki Marcin Cielas. 

Radny Paweł Maciejewski złożył wniosek formalny o zmniejszenie wysokości stawek opłat za 

parkowanie pojazdów w strefie Płatnego Parkowania. W głosowaniu wniosek formalny nie 

uzyskał poparcia wystarczającego do zmiany zapisów w uchwale. (Za głosowało 3 radnych, 

przeciw 8, wstrzymujących się 1) 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Złotoryja na rzecz dotychczasowego użytkownika wieczystego. 

Uchwałę zreferował Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Urbanistyki Marcin Cielas 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0, 

 

5. Sprawy różne. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji gospodarczej. 

 

 

 

       Przewodnicząca Komisji Gospodarczej 

        Agnieszka Zawiślak 


